
Protokół Nr L/23 

z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

z dnia 27 marca 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku Województwa 
Podlaskiego Pan Bogusław Dębski.  

W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 28 Radnych. Lista 
obecności stanowi załącznik do oryginału niniejszego protokołu.  

Punkt 1 - Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Bogusław Dębski 
powitał wszystkich zebranych i otworzył obrady L Sesji Sejmiku Województwa 
Podlaskiego. 

Punkt 2 - Przyjęcie porządku obrad. 

Do proponowanego porządku obrad wprowadzono następujące zmiany: 

 - wprowadzono autopoprawki w punktach 4, 5, 

 - zdjęto z porządku obrad punkt 13, 

 - wprowadzono autopoprawki w punktach 38, 68.  

Następnie Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan 
Bogusław Dębski powołując się na opinię prawną poinformował, iż punkt 72 
„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 
podjęcia przez Sejmik Województwa Podlaskiego uchwały intencjonalnej                
w obronie dobrego imienia św. Jana Pawła II" - powinien zostać oddalony.  

Z kolei Radny Województwa Podlaskiego Pan Waldemar Kwaterski zwrócił 
się do Marszałka Województwa Podlaskiego Pana Artura Kosickiego z prośbą       
o zadeklarowanie się w perspektywie kolejnej sesji Sejmiku do udzielenia 
dofinansowania wszystkim gminom i powiatom, które dotychczas nie uzyskały 
wsparcia finansowego z budżetu województwa. 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki odpowiadając 
zapewnił, iż każda gmina i powiat, które zwróciły się z wnioskiem o dotacje, takie 
wsparcie otrzyma. Jednocześnie zauważył, iż aktualnie w ramach Funduszu 
Wsparcia Gmin i Powiatów rozpatrywana jest pierwsza część dofinansowania 



samorządów lokalnych, a następna edycja przekazania środków odbędzie się 
podczas kwietniowej sesji Sejmiku. 

Przystąpiono do głosowania nad zdjęciem punktu 13. 

Radni w głosowaniu jawnym, przy 27 głosach za, 0 przeciw                                      
i 0 wstrzymujących się zdjęli punkt 13 z porządku obrad.  

Następnie Radni w głosowaniu jawnym, przy 27 głosach za, 0 przeciw               
i 0 wstrzymujących się przyjęli porządek obrad L sesji Sejmiku Województwa 
Podlaskiego. 

 
Punkt 3 - Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Sejmiku. 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Bogusław Dębski 
zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLIX sesji Sejmiku.  

Radni w głosowaniu jawnym, przy 28 głosach za, 0 przeciw                                        
i 0 wstrzymujących się przyjęli w/w protokół.   

 
Punkt 4 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Województwa Podlaskiego na lata 2023 - 2039.  

Projekt powyższej uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Skarbnik 
Województwa Podlaskiego Pan Paweł Jungerman. Zaprezentował najważniejsze 
przedsięwzięcia, które będą wymagały zwiększenia wydatków z budżetu 
województwa. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Cezary 
Cieślukowski poprosił o wyjaśnienie kwestii związanej z przejęciem starodroża, 
a następnie zwrócił się z pytaniami: 

Czy Województwo przejmuje cały odcinek drogi Augustów - Grajewo, czy 
tylko jego część, czy w związku z tym planowane jest dalsze przekazanie drogi np. 
powiatom? 

Skarbnik Województwa Podlaskiego Pan Paweł Jungerman odpowiadając 
wyjaśnił, iż wskazana droga w całości zostaje przejęta przez Województwo 
Podlaskie i nie ma możliwości jej przekazania.  

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki dodał,                                  
że przekazanie drogi wynika z przepisów prawa. 

Radny Województwa Podlaskiego Pan Wojciech Grochowski poparł 
wypowiedź przedmówcy. 



Po zamknięciu dyskusji, Radni w głosowaniu jawnym, przy 27 głosach za, 
 0 przeciw i 1 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/696/2023 

 
Punkt 5 -  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
województwa na 2023 r. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Skarbnik Województwa 
Podlaskiego Pan Paweł Jungerman.   

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/697/2023 

 
Punkt 6 -  Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
nadania statutu Białostockiemu Centrum Onkologii im. Marii Skłodowskiej -
Curie w Białymstoku. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/698/2023 

 
Punkt 7 - Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 
Ośrodkowi Rehabilitacji w Suwałkach.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/699/3023 

 
Punkt 8 - Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 
Ośrodkowi Rehabilitacji w Łomży. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/700/2023 

 
 



Punkt 9 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań 
Samorządu Województwa Podlaskiego realizowanych ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych                                      
i przeznaczenia na nie środków w 2023 r.   

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/701/2023 

 
Punkt 10 - Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
nadania statutu Centrum Edukacji Nauczycieli w Białymstoku.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/702/2023 

 
Punkt 11 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu 
Regionalnemu Ośrodkowi Polityki Społecznej w Białymstoku.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/703/2023 

 
Punkt 12 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji 
Wojewódzkim Ośrodkom Ruchu Drogowego, trybu postępowania w sprawie 
ich udzielania i sposobu ich rozliczania.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/704/2023 

 

Punkt 13 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie warunków 
wynagradzania egzaminatorów zatrudnionych w Wojewódzkich Ośrodkach 
Ruchu Drogowego Województwa Podlaskiego. 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 



Punkt 14 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Czyżew na poprawę gospodarki wodno-kanalizacyjnej,                  
a w szczególności przebudowy sieci kanalizacji sanitarnej i wodociągowej                      
w Czyżewie.  

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Bogusław Dębski 
zaproponował, aby referowanie projektów dotyczących udzielenia pomocy 
finansowej samorządom województwa ograniczyć do przedstawienia montażu 
finansowego.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/705/2023 

 
Punkt 15 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Mały Płock na dofinansowanie budowy świetlicy wiejskiej 
w miejscowości Józefowo.  

Głos zabrał Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki. 
Nawiązując do prośby Przewodniczącego Sejmiku Województwa Pana 
Bogusława Dębskiego wspomniał, iż należy wziąć pod uwagę, że przyznawane 
dotacje są rozstrzygane na dzień dzisiejszy, a gminy i powiaty mają możliwość 
wprowadzania zmian w montażu finansowym.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/706/2023 

 
Punkt 16 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Białowieża na dofinansowanie realizacji zadania   
inwestycyjnego pn.: „Zagospodarowanie i uporządkowanie przestrzeni 
publicznej przy ul. Kolejowej w Białowieży - etap II’’.  

Głos zabrał Radny Województwa Podlaskiego Pan Krzysztof Kondraciuk. 
Odnosząc się do konkretnego przykładu zwrócił uwagę na fakt, iż wkład własny 
gminy przy realizacji zadania jest na poziomie zaledwie 5%. Natomiast 
wcześniejsze udziały gmin oscylowały na poziomie blisko 20%. Stwierdził,  
że niektóre samorządy gminne mając znikomy wkład własny w porównaniu  
z innymi gminami nadmiernie obciążają własne budżety. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 



UCHWAŁĘ nr L/707/2023 

 
Punkt 17 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Kolno na dofinansowanie przedsięwzięcia pn.: „Budowa 
budynku magazynowego służącego na potrzeby działalności kulturalnej wsi 
Zabiele”.   

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym,  
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/708/2023 

 
Punkt 18 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Miasto Augustów.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym,  
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/709/2023 

 
Punkt 19 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Miastu Bielsk Podlaski z przeznaczeniem na zadanie pn.: 
„Przebudowa boiska wraz z modernizacją zaplecza techniczno - funkcjonalnego 
na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Bielsku Podlaskim”.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Nienałtowska - Dyrektor 
Departamentu Edukacji, Sportu i Turystyki UMWP. Wspomniała, iż w przypadku 
powyższej uchwały całość szacowanej kwoty na zaplanowane zadanie wynosi                
8 394 497,00 złotych, a środki pozyskane z Funduszu Polski Ład wynoszą                            
4 436 526,00 złotych. Wnioskowana kwota samorządu, jak również propozycja 
Województwa jest na tym samym poziomie i wynosi 500 000,00 złotych. Dotacja 
samorządu województwa podlaskiego stanowi 6% całości inwestycji. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym,  
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/710/2023 

 

Punkt 20 -  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Grajewo z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Budowa bieżni 
lekkoatletycznej wraz ze skocznią w dal przy Szkole Podstawowej                               
w Wierzbowie”. 



Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/711/2023 

 

Punkt 21 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Miastu Kolno z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Przebudowa 
istniejącego stadionu piłkarsko - lekkoatletycznego wraz z niezbędną 
infrastrukturą w  Kolnie”. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/712/2023 

 
Punkt 22 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Miastu Łomża z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Budowa sali 
sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 5 w Łomży”. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/713/2023 

 
Punkt 23 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu z przeznaczeniem na zadanie pn.: 
„Budowa strzelnicy przy Zespole Szkół Technicznych w Czartajewie Oddziałów 
Przygotowania Wojskowego”.  

 Radny Województwa Podlaskiego Pan Maciej Zenon Żywno zwrócił się                       
z pytaniem, czy jest drugi wniosek powiatu siemiatyckiego na wsparcie drugiej 
strzelnicy i czy jeden powiat powinien mieć dwie strzelnice? 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki odpowiadając 
poinformował, iż wpłynęły dwa wnioski, ale tylko jeden z wniosków dotyczy 
strzelnicy. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/714/2023 

 



 
Punkt 24 -  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Filipów z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Zakup autobusu 
na potrzeby dowożenia dzieci z terenu Gminy Filipów do Szkoły Podstawowej 
im. Jana Pawła II w Filipowie” 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Romuald 
Łanczkowski zgłosił uwagę do nieoddanego przez siebie głosu wskazując, iż jego 
intencją było zagłosowanie za powyższym projektem uchwały.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym,  
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/715/2023 

 
Punkt 25 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Wiżajny z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Budowa 
budynku Szkoły Podstawowej w Wiżajnach”.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/716/2023 

 

Punkt 26 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Nowe Piekuty z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Prace 
dodatkowe i zamienne przy przedszkolach wraz ze żłobkami oraz modernizacja 
placów zabaw”.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/717/2023 

 
Punkt 27 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Miastu Białystok z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Wykonanie 
przyłącza c.o. i instalacji ciepłej wody wraz z modernizacją łazienek                            
w Przedszkolu Samorządowym nr 14, Al. J. Piłsudskiego 20/4 w Białymstoku”.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/718/2023 



 
Punkt 28 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Zabłudów z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Odbudowa 
instalacji sanitarnej w budynku Zespołu Szkolno - Przedszkolnego                              
w Zabłudowie zlokalizowanego przy ul. Adama Mickiewicza 22”.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/719/2023 

 
Punkt 29 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Boćki z przeznaczeniem na zadanie pn.: 
„Termomodernizacja Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Boćkach”.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/720/2023 

 

Punkt 30 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Nowinka z przeznaczeniem na zadanie pn.: ,, Zakup nowego 
autobusu szkolnego”.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/721/2023 

 
Punkt 31 - Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Sztabin.  

Radny Województwa Podlaskiego Pan Sławomir Nazaruk zgłosił uwagę, iż 
podczas głosowania błędnie zagłosował przeciw, a jego intencją było 
zagłosowanie za. Głos Radnego został odnotowany, jako głos za projektem 
uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymującym się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/722/2023 

 
 



Punkt 32 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Jedwabne.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym,  
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/723/2023 

 
Punkt 33 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Gródek.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli  

UCHWAŁĘ nr L/724/2023 

 
Punkt 34 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Turośń Kościelna na opracowanie kompleksowych 
dokumentacji projektowych przebudowy dróg na terenie gminy Turośń 
Kościelna. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/725/2023 

 
Punkt 35 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Mielnik na rozbudowę budynku gospodarczego sołectwa 
Tokary z przeznaczeniem na garaż OSP.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/726/2023 

 
Punkt 36 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Sokólskiemu na remont odcinka drogi powiatowej 
1312B.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli    

UCHWAŁĘ nr L/727/2023 

 



Punkt 37 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu na przebudowę i rozbudowę drogi 
powiatowej nr 1911B Rybaki - Drogoszewo. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/728/2023 

 

Punkt 38 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Kuźnica na przebudowę z rozbudową drogi gminnej                   
w obrębie wsi Czuprynowo i wsi Parczowce. 

Wicemarszałek Województwa Podlaskiego Pan Marek Olbryś wspomniał, 

iż punkt ten zawiera autopoprawkę zmieniającą pierwotny tytuł uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/729/2023 

 

Punkt 39 -  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Miastu Brańsk na przebudowę strażnicy Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Brańsku.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/730/2023 

 
Punkt 40 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Krynki na przebudowę budynku remizy strażackiej oraz 
budynku gospodarczego wraz z zagospodarowaniem terenu OSP w Krynkach.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/731/2023 

 

Punkt 41 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Suwalskiemu na modernizację i przebudowę układu 



komunikacyjnego sieci dróg powiatowych na terenie Gminy Wiżajny, Rutka 
Tartak, Raczki i Przerośl.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/732/2023 

 

Punkt 42 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu na rozbudowę drogi 
powiatowej Nr 2063B na odcinku Sokoły - Nowe Racibory.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/733/2023 

 

Punkt 43 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Sidra na modernizację dróg gminnych o nr 103602B, 
103607B, 103609B, 103611B na terenie Gminy Sidra.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/734/2023 

 

Punkt 44 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Grabowo na modernizację oświetlenia ulicznego oraz 
dobudowę nowych punktów oświetleniowych na terenie Grabowa.  

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Romuald 
Łanczkowski zgłosił uwagę, iż nie oddał głosu, ale jego intencją było 
zagłosowanie za projektem uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/735/2023 

 
 



Punkt 45 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Przytuły na przebudowę drogi gminnej w miejscowości 
Chrzanowo.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/736/2023 

 

Punkt 46 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Zambrowskiemu na remont drogi powiatowej.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli  

UCHWAŁĘ nr L/737/2023 

 

Punkt 47 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Perlejewo na przebudowę drogi gminnej Granne NCT. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/738/2023 

 

Punkt 48 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Hajnowskiemu na remont dróg powiatowych.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/739/2023 

 

Punkt 49 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Tykocin na budowę oświetlenia ciągu pieszego ul. 
Puchalskiego w Tykocinie - Pomniku historii.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/740/2023 

 



Punkt 50 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Miastu Wysokie Mazowieckie na wykonanie sieci wodociągowej 
oraz kanalizacji sanitarnej w nowobudowanej drodze miejskiej w Wysokiem 
Mazowieckiem.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/741/2023 

 

Punkt 51 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Nowogród na przebudowę dróg gminnych w Nowogrodzie 
prowadzących do Skansenu Kurpiowskiego im. Adama Chętnika                                  
w Nowogrodzie - II etap.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/742/2023 

 

Punkt 52 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Miastu Suwałki na rozbudowę ul. E. Plater i Gen. W. Sikorskiego 
oraz Ronda Polskiej Organizacji Wojskowej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 652 
w Suwałkach.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/743/2023 

 

Punkt 53 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Kolneńskiemu na remont drogi powiatowej nr 1883B 
pomiędzy miejscowościami Leman - Ksebki w km od 20+540 do 22+990.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/744/2023 

 

 



Punkt 54 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Wyszki na budowę drogi gminnej w miejscowości Pulsze.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/745/2023 

 

Punkt 55 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Czarna Białostocka na rozbudowę, modernizację                           
i termomodernizację Centrum Ratowniczo-Gaśniczego Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Czarnej Białostockiej. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/746/2023 

 

Punkt 56 - Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Kleszczele na remont drogi gminnej nr 109155B oraz 
109150B do wsi Zalesiany i Saki.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/747/2023 

 

Punkt 57 - Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Dubicze Cerkiewne na zadanie przebudowa dróg gminnych 
na terenie gminy Dubicze Cerkiewne.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/748/2023 

 

Punkt 58 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Zbójna na modernizację dróg na terenie Gminy Zbójna.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 



UCHWAŁĘ nr L/749/2023 

 

Punkt 59 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Radziłów  na przebudowę drogi gminnej w miejscowości 
Mścichy wraz z niezbędną infrastrukturą.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/750/2023 

 
Punkt 60 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Zambrów na budowę budynku Ochotniczej Straży Pożarnej 
wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/751/2023 

 

Punkt 61 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Grajewskiemu na przebudowę DP nr 1809B na 
odcinkach Pieniążki - Białaszewo i Białaszewo - DW 668.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/752/2023 

 

Punkt 62 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Sokoły z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn.:    
,, Budowa kładki edukacyjnej oraz dostrzegalni ornitologicznej na części działek 
nr geod. 143 i 264/1 w obrębie wsi Waniewo, gm. Sokoły oraz części działki nr 
geod. 876 w obrębie wsi Kruszewo, gm. Choroszcz’’.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 29 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/753/2023 

 
Punkt 63 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 



finansowej Gminie Dziadkowice z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania 
pn.: „Przebudowa ujęcia wody w miejscowości Dołubowo Gmina 
Dziadkowice”.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/754/2023 

 
Punkt 64 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Rajgród z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania      
pn.: „Modernizacja nabrzeża portowego Jeziora Rajgrodzkiego” - etap 1.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/755/2023 

 

Punkt 65 -  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Łapy z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn.: 
„Wspólnie z naturą w Łapach - realizacja działań adaptacyjnych i mitygacyjnych 
na terenie Gminy Łapy oraz poprawa efektywności energetycznej na terenie 
Gminy Łapy”. 

 Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Bogusław Dębski 

zwrócił się do Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu 

Marszałkowskiego - Pani Anny Krysztopik z prośbą o wyjaśnienie treści 

sformułowania działań mitygujących/mitygacyjnych.  

Pani Anna Krysztopik - Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu 

Marszałkowskiego wyjaśniła, iż obie przytoczone formy zapisu są poprawne                   

i odnoszą się do działań, które mają na celu ograniczenie emisji gazów 

cieplarnianych.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy  

25 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/756/2023 

 

Punkt 66 - Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Dąbrowa Białostocka.  



Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/757/2023 

 

Punkt 67 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Kobylin - Borzymy. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/758/2023 

 

Punkt 68 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Supraśl. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/759/2023 

 
Punkt 69 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Jaświły z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji 
zadania pn.: „Zakup samochodu do przewozu osób z niepełnosprawnością”.  

W tej części obrad Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego 
Pan Bogusław Dębski powitał na sesji Sejmiku – Posła na Sejm Rzeczypospolitej 
Polskiej Pana Stefana Krajewskiego. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/760/2023 

 

Punkt 70 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Białostockiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie 
realizacji inwestycji pn.: „Zagospodarowanie terenu Szpitala przy ul. Janusza 
Korczaka 23 w Łapach - etap I”.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 27 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/761/2023 



Punkt 71 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Trzcianne z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji 
zadania pn.: „Przebudowa z rozbudową istniejącego budynku w miejscowości 
Trzcianne na potrzeby Gminnego Centrum Usług Medycznych w Trzciannem”.  

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 
przy 26 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/762/2023 

 

Punkt 72 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
dotyczącej podjęcia przez Sejmik Województwa Podlaskiego uchwały 
intencjonalnej w obronie dobrego imienia św. Jana Pawła II.  

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Bogusław Dębski 
poinformował, iż Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Sejmiku Województwa 
Podlaskiego zarekomendowała podjęcie uchwały intencjonalnej w  sprawie 
obrony dobrego imienia św. Jana Pawła II.  Po zasięgnięciu opinii radcy prawnego 
stwierdził, iż uchwała w zaproponowanym brzmieniu nie może być ze względów 
formalnych podjęta. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Mikołaj Janowski 
poinformował, iż z przyczyn prawnych proponuje oddalenie złożonego przez 
Komisję wniosku.  

W imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości i Zjednoczonej Prawicy głos 
zabrał Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki. Podkreślił, iż w/w 
wniosek posiada błędy formalne i nie może być procedowany przez Sejmik 
Województwa Podlaskiego. Niemniej jednak Klub (PiS) podejmie prace nad 
przygotowaniem stosownego stanowiska, które zostanie przedłożone na kolejnej 
sesji Sejmiku. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Cezary 
Cieślukowski zwrócił się z prośbą, aby w prace nad opracowaniem stanowiska 
włączyły się wszystkie Kluby Sejmiku. 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Bogusław Dębski 
reasumując zaproponował, aby w kwestii stanowiska zostały podjęte konsultacje 
międzyklubowe. 

Następnie Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski zarządził 
głosowanie w sprawie oddalenia petycji dotyczącej podjęcia przez Sejmik 
uchwały intencjonalnej. 



  Radni w głosowaniu jawnym przy 5 głosach za, 1 przeciwnym  
i 9 wstrzymujących się podjęli  

UCHWAŁĘ nr L/763/2023 

 

Punkt 73 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian                           
w składzie osobowym komisji Sejmiku Województwa Podlaskiego.  

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Bogusław Dębski 
poinformował, iż Radna Pani Jadwiga Barbara Zabielska złożyła rezygnację              
z pracy w Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Sejmiku Województwa Podlaskiego.   

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym,  
przy 28 głosach za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym się podjęli 

UCHWAŁĘ nr L/764/2023 

 
Punkt 74 - Informacja w sprawie raportu z realizacji „Programu profilaktyki          
i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii     
w województwie podlaskim na lata 2022-2025” w 2022 r.  

Radni zapoznali się z raportem z realizacji w/w programu i nie zgłaszali 
uwag. 

 
Punkt 75 -  Informacja w sprawie sprawozdania z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  
w szkole i jednostkach oświatowych prowadzonych przez województwo 
podlaskie.  

Radni zapoznali się z w/w informacją i nie zgłaszali uwag. 

 

Punkt 76 - Informacja Zarządu Województwa Podlaskiego o wykonaniu uchwał 
Sejmiku Województwa Podlaskiego za IV kwartał 2022 r. 

Radni zapoznali się z w/w informacją i nie zgłaszali uwag. 

 

Punkt 77 - Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 
Podlaskiego w okresie od dnia 23 lutego 2023 r. 

Radna Województwa Podlaskiego Pani Anna Naszkiewicz zwróciła się  



do Marszałka Województwa Podlaskiego Pana Artura Kosickiego z pytaniem                           
o powody rezygnacji ze stanowiska Dyrektora Podlaskiego Instytutu Kultury. Czy 
o tym posunięciu zadecydowały względy osobiste, czy też inne?  

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki wyjaśnił, 
iż o decyzji dyrektora zadecydowały względy osobiste. 

Radni nie wnosili więcej uwag do w/w informacji. 

 

Punkt 78 - Informacja o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach 
w okresie od 27 lutego 2023 r. 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Bogusław Dębski 
poinformował, iż w okresie przed sesją Sejmiku Radni Województwa Podlaskiego 
- Pan Paweł Wnukowski,  Pan Jacek Piorunek oraz Pan Maciej Zenon Żywno 
złożyli swoje interpelacje. Natomiast w dniu dzisiejszym interpelacje złożyli 
Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski oraz Radny Województwa 
Podlaskiego Pan Stanisław Derehajło. 

Radni zapoznali się z informacją o złożonych interpelacjach  
oraz udzielonych odpowiedziach i nie zgłaszali uwag. 

Radni nie wnosili uwag do w/w informacji 

 
Punkt 79 - Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku Województwa 
Podlaskiego. 

Radni zapoznali się z przedstawioną informacją o działalności 
Przewodniczących Sejmiku Województwa Podlaskiego i nie zgłaszali uwag. 

 
Punkt 80 - Wolne wnioski, informacje. 

Głos w dyskusji zabrał Radny Województwa Podlaskiego Pan Jarosław 
Zygmunt Dworzański, który poruszył dwie kwestie: 

 1) Poprosił, aby w przyszłości sprawniej przebiegały głosowania dotyczące 
przyznawania dotacji dla społeczności lokalnych.   

2) Nawiązał również do informacji, jakie pojawiły się w mediach w związku 
ze zmianą kierownictwa w Wojewódzkim Urzędzie Pracy w Białymstoku.                
Radny Pan Jarosław Zygmunt Dworzański zwrócił się z zapytaniem do Marszałka 
Województwa Podlaskiego Pana Artura Kosickiego o potwierdzenie informacji, 
iż osoba pełniąca obecnie funkcję dyrektora w jednostce otrzymała wyższe 



wynagrodzenie, niż dotychczasowa, długoletnia dyrektor odchodząca  
na emeryturę - Pani Janina Mironowicz? 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki zadeklarował się, 
iż sprawdzi powyższą kwestię i udzieli Radnemu Województwa Panu Jarosławowi 
Zygmuntowi Dworzańskiemu odpowiedzi. 

Radny Województwa Podlaskiego Pan Jarosław Zygmunt Dworzański 
dodał, iż w przekazie medialnym zwrócono uwagę na brak kwalifikacji  
do pełnienia w/w stanowiska przez nowo powołanego dyrektora. 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki oznajmił, iż nie 
należy sugerować się opinią mediów, lecz opinią Biura Prawnego, gdyż media 
bardzo często formułują informacje i wnioski, niemające pokrycia                                          
w rzeczywistości. 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Bogusław Dębski 
w nawiązaniu do uwag Radnego Województwa Podlaskiego Pana Jarosława 
Zygmunta Dworzańskiego przypomniał, iż istnieje ustawa, która nakłada  
na samorząd województwa obowiązek prowadzenia polityki regionalnej,  
a poprzez udzielanie dotacji realizowane są cele zmierzający do rozwoju 
Województwa. 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki poinformował,       
iż następna sesja Sejmiku będzie miała podobny charakter do dzisiejszej, 
ponieważ odbędzie się druga tura głosowań nad udzieleniem gminom  
i powiatom wsparcia finansowego. Ponadto nadmienił, iż będą jeszcze 
organizowane kolejne konkursy. 

Radny Województwa Podlaskiego Pan Maciej Zenon Żywno 
zaproponował, aby w obliczu kolejnej kumulacji głosowań kwietniowa sesja 
Sejmiku rozpoczęła się wcześniej. 

Radny Województwa Podlaskiego Pan Jarosław Zygmunt Dworzański 
poprosił o informację w sprawie finansowego wspierania wojewódzkich 
ośrodków ruchu drogowego. 

Radny Województwa Podlaskiego Pan Jacek Piorunek zaapelował, aby 
wspomnianych przez przedmówcę dotacji nie przekazywać do wojewódzkich 
ośrodków ruch drogowego. Zwrócił uwagę, że od ponad 20 lat ich 
funkcjonowania - nigdy nie otrzymywały dofinansowania od samorządu 
województwa, chyba, że miało to miejsce w początkowym okresie ich 
powstawania, jako forma wsparcia udzielanego przez Podlaski Urząd Wojewódzki 
w Białymstoku. 



„Zawsze były to jednostki, które pokazywały, że można zarabiać na siebie, 
generować duże oszczędności i wykorzystywać je na bardzo dobre cele - m.in.         
z zakresu bezpieczeństwa ruchu drogowego” - przekonywał Radny Województwa 
Podlaskiego Pan Jacek Piorunek. 

Wicemarszałek Województwa Podlaskiego Pan Marek Olbryś odnosząc się 
do uwag zgłoszonych przez Radnych wyjaśnił, że ustawodawca przedekretował 
do samorządów województw swoje zobowiązania wobec WORD-ów. W związku 
z powyższym przygotowane zostały trzy rozwiązania w formie uchwał 
sejmikowych. Najważniejszą z nich jest uchwała Sejmiku dotycząca zwiększenia 
kwoty opłat za egzaminy teoretyczne i praktyczne na prawo jazdy. Zauważył,  
że przyjęte rozwiązania pozwolą WORD-om na poprawę ich sytuacji 
ekonomicznej, usprawniając funkcjonowanie. 

Uchwała procedowana przez Sejmik w ubiegłym miesiącu umożliwi 
ośrodkom egzaminowania prawidłowe działanie. Wicemarszałek Województwa 
Podlaskiego Pan Marek Olbryś dodał, iż pod względem ekonomicznym ośrodki 
funkcjonują stosunkowo dobrze. Niemniej jednak pracownicy i egzaminatorzy 
WORD-ów zgłaszają postulaty płacowe. Pieniądze pozyskiwane  
z przeprowadzanych egzaminów, będą miały wpływ na poprawę kondycji 
finansowej jednostek, co umożliwi również wzrost wynagrodzeń pracowników. 

Głos zabrał Radny Województwa Podlaskiego Pan Waldemar Kwaterski, 
który przypomniał, iż na poprzedniej sesji Sejmiku Radni poświęcili dużo czasu                
i uwagi nowo powstającej instytucji kultury - Xylopolis. Radny podtrzymał 
zgłoszoną wówczas, przez siebie propozycję zlokalizowania nowej siedziby 
centrum w powiecie sejneńskim. Jednocześnie zauważył, że w miejscowości 
Hołny Mejera znajduje się ośrodek wypoczynkowy Politechniki Białostockiej, 
który mógłby posłużyć temu celowi. Stwierdził, iż będzie to doskonała okazja  
na pokazanie zrównoważonego rozwoju Województwa Podlaskiego. 

Radny Województwa Podlaskiego Pan Krzysztof Kondraciuk w swojej 
wypowiedzi zwrócił uwagę na stan nawierzchni dróg i częściowo wykonanego już 
remontu na trasie Białystok - Wysokie Mazowieckie. Podkreślił, iż istnieje w/w 
odcinek drogi od 40-ego kilometra w kierunku Roszki Wodźki - Łapy. Intensywne 
opady deszczu spowodowały, że drastycznie pogorszył się stan bezpieczeństwa 
tej drogi. W związku z powyższym Radny Pan Krzysztof Kondraciuk zgłosił 
wniosek o jak najszybsze wyremontowanie drogi. 

Wicemarszałek Województwa Podlaskiego Pan Marek Olbryś zapewnił,  
iż w bieżącym roku zostanie rozpoczęty remont w/w drogi. 



 
Punkt 81 - Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Sejmiku Województwa 
Podlaskiego Pan Bogusław Dębski zamknął obrady L sesji Sejmiku. 

 
 
 
 
 
 
Protokołowała                Obradom przewodniczył 
 

     Wioletta Kruszewska             Bogusław Dębski 
 

 


